
Zápis č. 3 / 2024  

 

ze zasedání zastupitelstva obce Blatnička, které se konalo dne 29.8.2024  v 19.00 hodin     

v zasedací místnosti obecního úřadu v Blatničce.  

 

Program:      

1. Zpráva o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření za rok 2024 

obce Blatnička . 

2. Projednání a schválení darovací smlouvy o poskytnutí finančního 

daru z rozpočtu JMK .  

3. Projednání a schválení dodavatele stavby Blatnička – dolní konec – 

Rekonstrukce chodníků, I.etapa . 

4. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

5. Žádosti občanů a organizací : 

            - žádost o finanční dar na provoz prodejny paní Marková               

     Marie  

            - žádost paní Marie Minaříčkové – Kolaciové  

            - žádosti zastupitele pana Mariana Jemelíka  

            - návrhy na usnesení zastupitele Václava Hučíka 

 

6. Různé : 

           - informace k stavbě Blatnička – Polní cesta HC 1 k vodojemu 

             a IP 6, zahájení stavby SPÚ. 

           - informace k prováděné změně č.1. ÚP obce Blatnička 

           

7. Diskuze . 

 
 

Technický bod:  

Starosta přivítal přítomné a zahájil jednání ZO.  Konstatoval, že je přítomno 7 členů 

zastupitelstva.   K platnému usnesení jsou zapotřebí 4 hlasy. 

ZO je tedy usnášeníschopné. Informace o konání ZO byla řádně zveřejněna v souladu se 

zákonem – příloha č.1. 

Přítomni: dle prezenční listiny – příloha č.2. 

 

Zapisovatelem byla jmenována Ing. Jana Vašíčková, členka zastupitelstva. 

Zápis z minulého ZO byl řádně ověřen a je k nahlédnutí v kanceláři OÚ. 

Ověřovateli zápisu jsou navrženi: Bc. Rostislav Němeček, místostarosta obce a Marian 

Jemelík, člen zastupitelstva,  oba s návrhem souhlasí. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 1/8/2024 

ZO schvaluje ověřovatele zápisu Bc. Rostislava Němečka, místostarostu obce  a  Mariana 

Jemelíka,  člena zastupitelstva. 

 

Po té starosta přednesl program dnešního zasedání. Starosta informoval zastupitele, že během 

týdne došly dvě nabídky na solární svítidla , včetně dodávky sloupů a montáže na klíč u 

dětského a u Bártkového a na výměnu oken v suterénu obecního úřadu a – budou projednány 

v bodě různé .  

Ostatní s tím souhlasili. Potom bylo zahájeno hlasování o zveřejněném programu, včetně 

doplněných bodů od starosty  . 

 



Hlasování: pro 7, proti 0,  zdržel se 0. 

Usnesení č. 2/8/2024 

ZO schvaluje  zveřejněný program dnešního zasedání ZO, včetně doplňujících bodů.  

                     

Program:      

1. Zpráva o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření za rok 2024 

obce Blatnička . 

2. Projednání a schválení darovací smlouvy o poskytnutí finančního 

daru z rozpočtu JMK .  

3. Projednání a schválení dodavatele stavby Blatnička – dolní konec – 

Rekonstrukce chodníků, I.etapa . 

4. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

5. Žádosti občanů a organizací : 

            - žádost o finanční dar na provoz prodejny paní Marková 

     Marie  

            - žádost paní Marie Minaříčkové - Kolaciové  

            - žádosti zastupitele pana Mariana Jemelíka  

            - návrhy na usnesení zastupitele Václava Hučíka 

 

6. Různé : 

           - informace k stavbě Blatnička – Polní cesta HC 1 k vodojemu         

    zahájení stavby SPÚ. 

           - informace k prováděné změně č.1. ÚP obce Blatnička 

           - informace k nabídce bezdrátových solárních svítidel  

            - informace o nabídce na výměnu oken v suterénu OÚ  

 

7. Diskuze . 
 

 

Poté bylo přistoupeno k prvnímu bodu programu : 

 

1.  Zpráva o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření za rok 2024 obce Blatnička . 

 

Dílčí přezkoumání hospodaření obce se uskutečnilo,  29.července 2024 na základě žádosti a 

v souladu se zákonem č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření územních 

samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí. Přezkoumání provedli kontroloři 

Krajského úřadu Jihomoravského kraje, odboru kontrolního a právního, oddělení přezkumu 

obcí, Brno.  Přezkoumané období :  1.ledna 2024 – 30.června 2024 . 

 

Výsledek dílčího přezkoumání:  Při dílčím přezkoumání hospodaření nebyly zjištěny chyby a 

nedostatky. 

 

ZO bere na vědomí informace od starosty a zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce 

Blatnička.  

 

 

 

2.   Projednání a schválení darovací smlouvy o poskytnutí finančního daru  z rozpočtu 

JMK za ocenění v krajském kole – Vesnice roku 2024. 

 

Datovou schránkou jsme obdrželi od JMK sdělení o poskytnutí finančního daru  20. 000,- Kč, 

jako ocenění za dosažený výsledek v rámci krajského kola soutěže Vesnice roku 2024 



v programu obnovy venkova – Mimořádné ocenění  za dlouhodobou práci  při obnově 

zemědělské krajiny v obci Blatnička.  

Starosta navrhl tuto darovací smlouvu číslo JMK091989/24/ORR schválit. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 3/8/2024  

ZO schvaluje přijetí finančního daru a pověřuje starostu k podpisu Darovací smlouvy č. 

JMK091989/24/ORR. 

 

 

3.   Projednání a schválení dodavatele stavby Blatnička – dolní konec – 

Rekonstrukce chodníků, I.etapa 

 
Minulý pátek 23.8.2024 se uskutečnilo výběrové řízení na dodavatele  stavby  Blatnička, 

Dolní konec – Rekonstrukce chodníků, I.etapa . Nabídku podaly v termínu tři stavební 

společnosti. Nejvýhodnější nabídku podala stavební firma  Ing. Marie Hanáková, třída 

Masarykova 532, Veselí nad Moravou . Z výběrového řízení je pořízen protokol o otevírání, 

posouzení a hodnocení nabídek, který je podepsán výběrovou komisí. Oznámení o výsledku 

výběrového řízení bylo doručeno zúčastněným stavebním firmám datovou schránkou.   

 

 

Hlasování: pro 7, proti 0,  zdržel se 0 .  

Usnesení č. 4/8/2024 

ZO schvaluje provedené výběrové řízení na dodavatele stavby Blatnička, dolní konec – 

Rekonstrukce chodníků, I.etapa a zplnomocňuje starostu k podpisu smlouvy o dílo s vítězným 

uchazečem firmou Ing. Marie Hanáková, třída Masarykova 532, Veselí nad Moravou 

IČ:62811134. 

 

 

 

 

4.  Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

 

Starosta přečetl zápis od  předsedy kontrolního výboru pana Václava Hučíka, který provedl se 

členy kontrolního výboru kontrolu v kanceláři obecního úřadu a zápis předal na zastupitelstvu 

starostovi .  

 

Zápis je přílohou č.5 tohoto zápisu .  Starosta zápis přečetl . 

 

Kontrola plnění usnesení, žádostí a zadaných úkolů dle zápisů ZO:  

Aktualizováno: 26.8.2024 

 

Kontrola zápisu č.6/2022 ze dne 15.12.2022 

 

Úkol č. 8/6/2022 Rekonstrukce panelové cesty podél silnice I/54. Budeme jen sledovat, jak 

jsou plněny schválené přípravné postupy pro rekonstrukci a jaký je aktuální stav.   

Úkol dlouhodobě trvá. 

 

Úkol č. 9/6/2022 Urgovat Firmu KAZA s.r.o. Veselí nad Moravou kvůli dokončení a 

zprovoznění internetové optické sítě po obci Blatničku.  

Urgovalo se to !!!  Úkol nadále trvá a je v prodlení. Jaký je aktuální stav !!! Budeme to 

řešit? 

 



Kontrola zápisu č.4/2023 ze dne 26.9.2023 

 

Úkol č. 30/4/23 oprava chodníku na hřbitově. Dlouhodobý úkol 

Úkol č. 31/4/23 Parkoviště u Němečkového Dlouhodobý úkol, ale pracuje se aktivně na něm. 

Máme již stavební povolení . 

Úkol č. 32/4/23 Cesta k vodojemu.. Dlouhodobý úkol.   Už se začíná stavět . 

 

 

           Kontrola zápisu č.1/2024 ze dne 12.3.2024 

 

Úkol 36/1/2024 Marian Jemelík vznesl požadavek na řešení uklízečky na Tradicích Slovácka 

o.p.s. , která je tam potřeba . Budeme to muset řešit s vedením Tradic Slovácka o.p.s. Je v 

řešení v součinnosti s TS. 

 

Úkol 37/1/2024 Patrik Šuránek vznesl dotaz , kdo má na starosti údržbu pozemků kolem 

cesty I/54 , že jsou tam dosti vyvrácené stromy a zanesené příkopy. Toto má na starosti ŘSD 

závod Brno. Splněno? 

 

Úkol 38/1/2024 Štěpán Maňák navrhl, abychom na volném obecním pozemku vysadili obecní 

sad. Pokusíme se tam zajistit dotaci, aby se vysadili větší stromy a pokud dotace nebude, 

vysadíme si tam na podzim menší stromky sami. Nejedná se o tom. 

 

Kontrola zápisu č.2/2024 ze dne 29.5.2024 

 

Usnesení č. 15/5/2024 ZO schvaluje pronájem bývalé pošty na OÚ za 500,- Kč. za měsíc. 

Splněno – ano/ne 

 

Usnesení č. 18/5/2024 ZO schvaluje finanční dar na podporu Slavností bratrství Čechů a 

Slováků ve výši 1000,-Kč.   Splněno . 

 

Usnesení č. 20/5/2024 ZO schvaluje doplnění obsahu zněn č,1 územ. Plánu o bod 6  změna 

využití pozemku z K na Z1.   Splněno  

 

Úkol 39/2/2024 Petr Moštěk navrhl značku zákaz vjezdu za pergolu na Kačáku.  Nesplněno. 

 

 

V příštím zápise z 3. veřejné zasedání ZO 2024 bude číselná řada zadaných úkolů začínat 

číslem 40/3/2024.   Číslo úkolu/číslo zápisu/rok 

 

 

ZO bere na vědomí  kontrolním výborem provedenou kontrolu plnění schválených usnesení 

a úkolů . 

 

   

5.  Žádosti občanů a organizací 

 

5a)   Žádost o finanční dar na provoz prodejny potravin paní Marie Marková  

Marie Marková podala dne 12.7.2024  žádost o finanční dar na provoz jediné prodejny 

potravin v Blatničce ve výši 50.000,- Kč .  

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1, Ing. Vašíčková  

Usnesení č. 5 /8/2024 

ZO schvaluje finanční dar paní Marii Markové na provoz jediné prodejny potravin 

v Blatničce ve výši 50.000,- Kč za rok 2024. 



5b)  Žádost paní Marie Minaříčkové – Kolaciové  

 

 

Starosta přečetl žádost zmocněnce paní Marie Kolaciové Minaříčkové , který žádá převedení 

pozemku p.č.3581 v k.ú. Blatnička ve změně č.1 ÚP ze zemědělské půdy na plochu pro 

bydlení individuální . Jedná se o pozemek vedle RD č.p.39, podél stájí Winery ranch až po 

cestu na Louku v šířce cca 22 m.   

 

Hlasování: pro 0, proti 7, zdržel se 0  

Usnesení č. 6/8/2024 

ZO   neschvaluje  doplnění obsahu změny č.1 územního plánu obce Blatnička o bod 7. 

změna funkčního využití pozemku p.č.3581 v k.ú. Blatnička z Z na BI .    

 

 

 

5c , d )  Žádosti zastupitele  pana Mariana Jemelíka   

 

 

Dne 16.8.2024 byl do datové schránky obce doručeny dvě žádosti do datové schránky obce 

Blatnička od pana Mariana Jemelíka. 

 

- Rozhodnout usnesením o koupi pozemku ,,za kostelem´´ od pana Kubici Jaroslava, za 

účelem zřízení nových stavebních míst v obci Blatnička. Jedná se o pozemek p.č. 2993, LV 

192 o výměře 10.000 m2. 

Jednání bude za přítomnosti nadpoloviční většiny ZO a bude probíhat v jednací místnosti 

Obce Blatničky. Jakékoliv podrobnosti v rámci koupi, smlouvy a dalšího v této souvislosti 

budou projednány s nadpoloviční většinou zastupitelů, v případě absence budou zastupitelé 

písemně vyrozumění o stávající situaci. 

 

- Rozhodnout usnesením o koupi pozemku ,,za kostelem´´ od pana Kubici Antonína, za 

účelem zřízení nových stavebních míst v obci Blatnička. Jedná se o pozemek p.č. 3182, LV 

2053 o výměře 9.922 m2. 

Jednání bude za přítomnosti nadpoloviční většiny ZO a bude probíhat v jednací místnosti 

Obce Blatničky. Jakékoliv podrobnosti v rámci koupi, smlouvy a dalšího v této souvislosti 

budou projednány s nadpoloviční většinou zastupitelů, v případě absence budou zastupitelé 

písemně vyrozumění o stávající situaci.  

  

My se o tom bavíme na pracovních zastupitelstvech ji od minulého roku a proto jsme 

v minulém roce iniciovali provést změnu územního plánu na rozšíření stavebních míst za 

kostelem. Jsou již rozpracovány varianty rozvoje bydlení za kostelem a vše je předáno 

k zapracování do změny č. 1 ÚP obce Blatnička .  Máme příslib prodeje těchto pozemků obci, 

s tím, že obec pak zbuduje infrastrukturu po odsouhlasení změny č.1 ÚP obce Blatnička . 

Není to zas tak snadné, ale je vůle zastupitelstva zrealizovat možnost bydlení za kostele. 

Rozhodnutí o koupi pozemků bude dvěma usneseními (byly dvě žádosti). 

 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 7 /8/2024 

ZO  schvaluje rozhodnutí o koupi pozemku ,,za kostelem´´ od pana Kubici Jaroslava, za 

účelem zřízení nových stavebních míst v obci Blatnička, jedná se o pozemek na LV 192 a 

jednání o koupi bude  za přítomnosti nadpoloviční většiny ZO a bude probíhat v jednací 

místnosti Obce Blatničky. Jakékoliv podrobnosti v rámci koupi, smlouvy a dalšího v této 

souvislosti budou projednány s nadpoloviční většinou zastupitelů, v případě absence budou 

zastupitelé písemně vyrozumění o stávající situaci.  



 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 8 /8/2024 

ZO  schvaluje rozhodnutí o koupi pozemku ,,za kostelem´´ od pana Kubici Antonína, za 

účelem zřízení nových stavebních míst v obci Blatnička. Jedná se o pozemek p.č. 3182, LV 

2053 o výměře 9.922 m2. 

Jednání bude za přítomnosti nadpoloviční většiny ZO a bude probíhat v jednací místnosti 

Obce Blatničky. Jakékoliv podrobnosti v rámci koupi, smlouvy a dalšího v této souvislosti 

budou projednány s nadpoloviční většinou zastupitelů, v případě absence budou zastupitelé 

písemně vyrozumění o stávající situaci.  

 

 

 

5e)  Žádosti zastupitele  pana Václava Hučíka   

 

Starosta se zeptal předkladatele, zda jeho žádosti odsouhlasit jedním usnesením, nebo každý 

bod zvlášť . Václav Hučík odpověděl, že každou zvlášť, že se něco schválí a něco třeba ne. 

Ještě připomněl, že to předkládá předseda kontrolního výboru Václav Hučík za kontrolní 

výbor obce Blatnička . 

 

a)    KV navrhuje starostovi usnesením přikázat povinnost, že pokud se bude odvolávat na 

jakýkoliv dodatek, anebo doručené vyjádření z některého z úřadu, tak jej nahlas a doslova 

přečte před všemi přítomnými na ZO. 

 

Hlasování: pro 2, Václav Hučík, Marian Jemelík,  proti 3, Ing. Jana Vašíčková, Bc. Rostislav 

Němeček, Ing. Antonín Minařík,  zdržel se 2, Ing. Kateřina Šuránková a Štěpán Maňák. 

Usnesení č. 9/8/2024 

ZO  neschvaluje starostovi usnesením přikázat povinnost, že pokud se bude odvolávat na 

jakýkoliv dodatek, anebo doručené vyjádření z některého z úřadu, tak jej nahlas a doslova 

přečte před všemi přítomnými na ZO. 

 

 

  b)  KV navrhuje starostovi usnesením přikázat povinnost zasílat e-mailem předsedovi KV a 

nejlépe všem zastupitelům, veškeré materiály, které odesílá k vyřízení, tím jsou myšleny 

především a hlavně všechny žádosti o cokoliv. Eliminovat tímto opatřením důvodné 

podezření z úmyslného zatajování důležitých faktů ze strany starosty, který svým výkonem 

mandátu pozbyl důvěry většiny zastupitelů.  

 

Hlasování: pro 4, Štěpán Maňák, Václav Hučík, Ing. Kateřina Šuránková, Marian Jemelík,  

proti 3, Ing. Jana Vašíčková, Bc. Rostislav Němeček, Ing. Antonín Minařík, zdržel se 0,  

Usnesení č. 10 /8/2024 

ZO  schvaluje starostovi  usnesením přikázat povinnost zasílat e-mailem předsedovi KV a 

nejlépe všem zastupitelům, veškeré materiály, které odesílá k vyřízení, tím jsou myšleny 

především a hlavně všechny žádosti o cokoliv. Eliminovat tímto opatřením důvodné 

podezření z úmyslného zatajování důležitých faktů ze strany starosty, který svým výkonem 

mandátu pozbyl důvěry většiny zastupitelů.  

 

 

c)     Starostovi usnesením přikázat povinnost přeposílat e-mailem předsedovi KV a nejlépe 

všem zastupitelům, veškeré důležité příchozí materiály, tím jsou myšleny především a hlavně 

všechny odpovědi a vyjádření k žádostem o cokoliv. 

 



Hlasování: pro 4, Štěpán Maňák, Václav Hučík, Ing. Kateřina Šuránková, Marian Jemelík,  

proti 3, Ing. Jana Vašíčková, Bc. Rostislav Němeček, Ing. Antonín Minařík, zdržel se 0  

Usnesení č. 11 /8/2024 

ZO schvaluje starostovi usnesením přikázat povinnost přeposílat e-mailem předsedovi KV a 

nejlépe všem zastupitelům, veškeré důležité příchozí materiály, tím jsou myšleny především a 

hlavně všechny odpovědi a vyjádření k žádostem o cokoliv. 

 

 

d)    Přikázat usnesením povinnost sekretářce obce, která zápis vyvěšuje, zaslat OVĚŘENÝ a 

podepsaný zápis předsedovi KV a to alespoň hodinu ještě před jeho vyvěšením. Po bouřlivé 

diskuzi .  

Hlasování: pro 3, Štěpán Maňák, Václav Hučík, Marian Jemelík,  proti 3, Ing. Jana 

Vašíčková, Bc. Rostislav Němeček, Ing. Antonín Minařík, zdržel se 1, Ing. Kateřina 

Šuránková .  

Usnesení č. 12 /8/2024 

ZO  neschvaluje přikázat usnesením povinnost sekretářce obce, která zápis vyvěšuje, zaslat 

OVĚŘENÝ a podepsaný zápis předsedovi KV a to alespoň hodinu ještě před jeho vyvěšením. 

 

 

e)    Zadat usnesením povinnosti předsedovi SR a DR na TS zasílat předsedovi KV pozvánku 

na každé zasedání SR a DR. 

Hlasování: pro 4, Štěpán Maňák, Václav Hučík, Ing. Kateřina Šuránková, Marian Jemelík,  

proti 3, Ing. Jana Vašíčková, Bc. Rostislav Němeček, Ing. Antonín Minařík, zdržel se 0,  

Usnesení č. 13 /8/2024 

ZO  schvaluje zadat usnesením povinnosti předsedovi SR a DR na TS zasílat předsedovi KV 

pozvánku na každé zasedání SR a DR. 

 

         

                             

6.  Různé 

 

6a)   Informace ke stavbě  Blatnička – Polní cesta HC1 k vodojemu a IP 6 zahájení 

stavby SPÚ  . 
 

Předali jsme investorství SPÚ pracoviště Hodonín. Dnes je již vysoutěžen dodavatel stavby i 

dodavatel výsadby IP 6 a následné péče vysazených stromů a keřů, včetně zálivky na tři roky. 

Proběhlo předání staveniště a 3.9.2024 je naplánován první kontrolní den na stavbě. Stavbu 

provádí Stavební firma PLUS s.r.o. Hodonín . Stavba je již zahájena, provádí se výkopy .  

 

  ZO  bere informace na vědomí . 

 

 

6b)   Informace k prováděné změně č.1 ÚP obce Blatnička . 
 

Dne 16.8.2024 nám zpracovatel Ing.Arch. Špok  předal jedno paré  návrhu změny č.1 ÚP 

obce Blatnička  a  digitálně je vše předané ke kontrole na pracoviště územního plánování na  

městském úřadě ve Veselí nad Moravou.  Městský úřad – územní plánování vypíše termín 

společného jednání a veřejného projednání změny č. 1 ÚP Blatnička, kdy se tak stane nevíme. 

Dnes je to na Městském úřadě Veselí nad Moravou, odbor územního plánování . Starosta 

seznámil zastupitele i veřejnost s návrhem změny č.1 ÚP obce Blatnička a ještě je potřeba, 

aby zastupitelstvo obce Blatnička odsouhlasilo, že bylo seznámeno se stanovisky 

k rozšířenému obsahu změny č.1 ÚP Blatnička a rozhodlo o sloučení společného jednání a 

veřejného projednání změny č. 1 ÚP Blatnička, dle ust. § 111 odst. 4 stavebního zákona č. 



283/2021 Sb.,stavební zákon, ve znění pozdějších předpisů. Starosta dal poté hlasovat o 

každém usnesení zvlášť . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č.14 /8/2024 

ZO Blatnička bylo seznámeno se stanovisky k rozšířenému obsahu změny č.1. ÚP Blatnička. 
  
 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 15 /8/2024 

ZO  Blatnička  rozhodlo o sloučení společného jednání a veřejného projednání změny č. 1 

ÚP Blatnička, dle ust. § 111 odst. 4 stavebního zákona č. 283/2021 Sb. stavební zákon, ve 

znění pozdějších předpisů. 

 

 

6c)   Informace o nabídce na bezdrátové solární svítidla . 

 

Dne 28.8.2024 došla nabídka od JD  Rozhlasy s.r.o. Horní Bečva na zastupitelstvo obce 

Blatnička na stavbu na klíč na dvě solární svítidla , včetně solárních panelů, baterek a stožárů 

v lokalitě u Bártkového. Zastupitelstvo se rozhodne po prohlídce nejbližší instalace 

v Mistřicích ,  případně se nechá zpracovat nabídka na rozšíření VO kabelem ze strany od  

Klepáčového . 

 

ZO  bere informace na vědomí . 
 
 

6d)   Informace o nabídce na výměnu oken v suterénu OÚ  . 

 

Dne 28.8.2024 došla nabídka od DECRO s.r.o. Bzenec na výměnu oken v suterénu obecního 

úřadu . Výměna oken  v suterénu bude zrealizována . 

 

ZO  bere informace na vědomí . 

 

 

 

7. Diskuze 

 

Byla nám přiznána dotace 30.000,- Kč z roku 2023 na údržbu nově vysázených lesních 

porostů, za vyžínání trávy, kterou jsme podali 27.10.2023 . Finanční příspěvek bude poukázán 

na účet ČNB.  

 

Dne 28.82024 došlo do datových schránek rozhodnutí o společném povolení stavby: 

Blatnička, Dolní konec – Rekonstrukce chodníků, II.etapa Jedná se o rekonstrukci chodníků 

od mostu u obecního úřadu až po horní lávku, včetně parkovacích míst u spodní lávky a u 

Němečkového.  

 

Obec Blatnice pod Svatým Antonínkem nám 28.8.2024 zaslala oznámení , že od 2.9.2024 

přerušuje provoz školního autobusu do odvolání z důvodu neobsazeného místa řidiče . O této 

situaci jsme již předem věděli a požádali jsme paní Zinu Kuřinovou, aby každý den, ráno i 

odpoledne, doprovázela děti do školky linkovým autobusem. Bylo vysloveno hodně návrhů. 

Hlavně se hledá  řidič školního autobusu . 

 

Marian Jemelík přišel s návrhem dát finanční dar i paní Ing. Janě Vašíčková na provoz 

prodejny v obci ve výši 15.000,- Kč.  Po dlouhé diskuzi mezi  zastupiteli a  ohledem na 



skutečnost, že paní Ing. Jana Vašíčková je i zastupitelkou obce, a abychom neměli 

v budoucnu problém při kontrole hospodaření obce,  návrh finančního daru projednat na 

příštím zastupitelstvu, kdy tento bod bude řádně zveřejněn na úřední desce. 

 

Paní Maňáková Milka upozornila, že nejde radar od Boršic u Blatnice . Je zavolána firma 

TEROSAT z Hluku, která nám to servisuje. Je asi vadná baterka.  

 

Starosta poděkoval všem co se  zapojili přípravy hodů, pořadatelům hodového veselí a všem, 

kteří se hodů zúčastnili .  

 

Václav Hučík se zeptal Ing. Jany Vašíčkové, jestli jsme od pondělka zjistili , jak si na tom 

stojí Tradice Slovácka , zajímalo ho za kolik se vyrobilo od začátku roku k dnešku, kolik máte 

nákladů,  kolik je v pokladně a kolik je na účtě . Starosta odpověděl, kolik je na účtě a paní 

Ing. Vašíčková kolik je v pokladně .  Kroje fungují, mají zakázky,  je jen stále problém sehnat  

další švadleny. Je tam v těchto teplotách strašně horko – kolem 35 stupňů . Vašek navrhl, 

abychom měli v pondělí pracovní poradu, kde by jsme  mohli tuto problematiku probrat.   

Nebylo mu vyhověno. Byli jsme domluveni, že po zastupitelsvu bude pravidelná pracovní 

porada až v říjnu. 

 

Václav Hučík – „ Chci všem zastupitelům říci, že starosta v průběhu schůze řekl, že Vašek 

chce být starosta. Zrovna dneska jsem psal email, kde  jsem jasně napsal, co Vašek chce. Byly 

to tři věci , aby s námi starosta komunikoval, aby s námi spolupracoval a aby s námi 

spolurozhodoval . To je Toňo jediné co já chcu , co mě chybí, nechcu být starostů, jo vím, že 

jsi to řekl jen tak . 

 

Václav Hučík  - navíc všeckým zastupitelům  „ Starosta řekl, že si nedovolí nic nepravdivého 

napsat do žádostí  o dotaci na prodejnu Markové , Toňo já si nemyslím, že jsu takový udavač, 

já si myslím, že bych to neudál. Starosta jen řekl, že je pod velikou kontrolou . 

 

Na příštím zastupitelstvu se bude projednávat důvěra starostovi a předseda kontrolního 

výboru dohlédne, aby to starosta dal do programu . 

 

Nejbližší akce : 

 

- 6.9 – 8.9.2024 – Slovácké slavnosti vína a otevřených památek  

14.9.2024 -   Ozvěny horňácka a  Dolňácka v Praze 

15.9.2024 –  Slavnosti vína ve Falkensteinu  

19.-20.10.2024  – Výlov přehradní nádrže Blatnička 

24.10.2024  - beseda s důchodci v KD 

 

Starosta na závěr poděkoval zastupitelům za spolupráci a všem občanům, kteří pomáhají 

dobrovolně zvelebovat obec a zapojují se do různých akcí. Jednání dnešního zastupitelstva 

bylo ukončeno ve 20.53  hodin . 

 

 

 

 

………………………………………..  ………………………………………………………....                                                                                          

Bc. Rostislav Němeček, ověřovatel                        Marian Jemelík, ověřovatel                                         

                                                           

 

 

Vyvěšeno ( i elektronicky ):  8.9.2024         …………………………………………………                                                                                           

Sňato ( i elektronicky ):                                          Ing. Antonín Minařík, starosta obce     


